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NOTIFICATION
Corrigendum
The following communication, received on 4 July 2013, is being circulated at the request of the Delegation of Australia.

	Proposal to Amend Standard 1.4.2 of the Australia New Zealand Food Standards Code


	A proposal to Amend Standard 1.4.2 of the Australia New Zealand Food Standards Code was issued on 28 May 2013. The wrong document was notified therefore the following sections of the notification should be corrected to read:
5. Title of the notified document: Proposal to Amend Standard 1.4.2 of the Australia New Zealand Food Standards Code (21 May 2013 - Proposed Amendment (Agricultural and Veterinary Chemicals Code Instrument No. 4 (MRL Standard) Amendment Instrument 2013 (No. 2)))  Language: English  Number of pages: 7

http://www.apvma.gov.au/publications/gazette/2013/10/gazette_20130521_p25-31.pdf
10. Proposed date of adoption: Adoption anticipated August 2013.


Propose date of publication: Publication anticipated August 2013.

11. Proposed date of entry into force: Entry into force anticipated August 2013.

[X] Trade facilitating measure  The proposal will establish or increase Australian MRLs for certain commodity/chemical combinations which should assist in facilitation of trade for certain foods.

12. Final date for comments: 29 July 2013.

Agency or authority designated to handle comments: [X] National Notification Authority, [ ] National Enquiry Point. Address, fax number and E-mail address (if available) of other body:
Food Standards Australia New Zealand

PO Box 7186

Canberra BC  ACT  2610

Australia

Fax: +(61 2) 6271 2278

E-mail: standards.management@foodstandards.gov.au 

13 Texts available from: [X] National Notification Authority, [X] National Enquiry Point. Address, fax number and E-mail address (if available) of other body: 

Documents are available from the Australian Pesticides and Veterinary Medicines Authority website:

http://www.apvma.gov.au/publications/gazette/2013/10/gazette_20130521_p25-31.pdf
Copies are also available from:

The Australian SPS Notification Point

GPO Box 858

Canberra  ACT  2601

Australia

Fax: +(61 2) 6272 3678

E-mail: sps.contact@daff.gov.au

	Text available from: [X] National Notification Authority, [X] National Enquiry Point. Address, fax number and e-mail address (if available) of other body:

	  


	世界贸易组织
	G/SPS/N/AUS/318/Corr.1
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	卫生及植物卫生措施委员会
	原文: 英文


	通  报
勘误
    应澳大利亚代表团的要求，发送2013年7月4日如下信息：

澳大利亚新西兰食品标准法典第1.4.2号标准修正案草案
澳大利亚新西兰食品标准法典第1.4.2号标准修正案草案于2013年5月28日公布。因通报文件有误，所以，以下通报章节应更正为:

5. 通报文件标题: 澳大利亚新西兰食品标准法典第1.4.2号标准修正案草案(2013年5月21日—— 拟定修正案(2013年农畜化学物法规第4条(最大残留限量标准) (第2号))      语言：英文  页数: 7页http://www.apvma.gov.au/publications/gazette/2013/10/gazette_20130521_p25-31.pdf

10 拟定批准日期: 预计2013年8月批准
   拟定公布日期: 预计2013年8月公布

11.拟定生效日期: 预计2013年8月生效
[X] 贸易促进措施  提案将制定或提高澳大利亚某些有助于一些食品贸易的商品/化合物最大残留限量.

12. 意见反馈截止日期: 2013年7月29日
    文本可从以下机构得到: [ X ]国家通报机构，[　]国家咨询点，或其它机构的联系地址、传真及电子邮件地址(如能提供):  
Food Standards Australia New Zealand
PO Box 7186
Canberra BC  ACT  2610
Australia
Fax: +(61 2) 6271 2278
E-mail: standards.management@foodstandards.gov.au
Documents are available from the Australian Pesticides and Veterinary Medicines Authority website:
http://www.apvma.gov.au/publications/gazette/2013/10/gazette_20130521_p25-31.pdf
Copies are also available from:
The Australian SPS Notification Point
GPO Box 858
Canberra  ACT  2601
Australia
Fax: +(61 2) 6272 3678
E-mail: sps.contact@daff.gov.au  
13. 文本可从以下机构得到: [X ]国家通报机构，[X ]国家咨询点，或其它机构的联系地址、传真及电子邮件地址(如能提供):  
Food Standards Australia New Zealand
PO Box 7186
Canberra BC  ACT  2610
Australia
Fax: +(61 2) 6271 2278
E-mail: standards.management@foodstandards.gov.au
Documents are available from the Australian Pesticides and Veterinary Medicines Authority website:
http://www.apvma.gov.au/publications/gazette/2013/10/gazette_20130521_p25-31.pdf
Copies are also available from:
The Australian SPS Notification Point
GPO Box 858
Canberra  ACT  2601
Australia
Fax: +(61 2) 6272 3678
E-mail: sps.contact@daff.gov.au  




